
Verslag Voltigeforum 19 november 2024 

 
 
 

Het voltigeforum kwam op 19 november bijeen voor een reguliere vergadering. 

Tijdens de online vergadering met een korte agenda heeft het forum elkaar bijgepraat over lopende 
zaken.  
 
 

Notulen en Actiepunten 
 
De notulen van de vorige vergadering zijn goedgekeurd. 
 
Mededelingen 
 
Jantiene Verwaaijen heeft gedurende een periode van 9 jaar zitting gehad in het forum en 
daarmee drie volledige termijnen voltooid. Wij hebben haar op gepaste wijze bedankt voor 
haar jarenlange inzet en waardevolle bijdrage aan het forum. Nu haar termijn is verstreken, 
zal zij het forum helaas verlaten. Het Voltigeforum zal tijdens de eerstvolgende vergadering 
een nieuw lid verwelkomen, benoemd door de KNHS Voltige Vereniging: Laila Boelsma. 
 
Definitieve versie reglementswijzigingen 2025 
 
Het forum heeft ingestemd met de uitgewerkte versie van de reglementswijzigingen. Deze 
versie zal ter goedkeuring worden voorgelegd aan het KNHS-bestuur. Na goedkeuring zal het 
reglement tijdig worden gepubliceerd, zodat de wijzigingen met de achterban kunnen worden 
gedeeld. 
 
Para-Voltige 
 
Het Voltigeforum wil in samenwerking met de KNHS Voltige Vereniging onderzoeken of er in 
Nederland behoefte is aan Para-Voltige en hoe groot deze doelgroep is. Mocht uit het 
onderzoek blijken dat er een doelgroep met een duidelijke behoefte is, dan zal worden 
gekeken of er mogelijkheden zijn om hier een goede invulling aan te kunnen gegeven. Voor 
dit onderzoek wordt een werkgroep samengesteld, waarin afgevaardigden van het forum en 
de KNHS Voltige Vereniging zitting nemen. Alle vorderingen worden gedeeld, zodat het forum 
en de KNHS goed aangesloten blijven. 
 

Volgende vergadering 

De volgende reguliere vergadering van het voltigeforum vindt plaats op 4 februari 2025.  

Over het voltigeforum 

Wil je een bijdrage leveren? Kijk hier voor meer informatie op de site van de KNHS of stuur een mail 

naar forumvoltige@knhs.nl.  

 

 

https://www.knhs.nl/disciplines/voltige

